
INTERPELACJA 

Zielona Góra, 12 stycznia 2023 r 

Dotyczy:  Budowy nowej hali w Słubicach realizowanej przy wsparciu  

              województwa 

Pani Marszałek, 

Newsletter  z dnia 10 stycznia 2023  zamieszcza kolejny raz  informacje dotyczące  

budowy nowej hali sportowej  w Słubicach. Zamiast koncentrować  się na 

monitorowaniu postępów w realizacji tej inwestycji  próbujecie Państwo przekierować 

uwagę  na radną ,która o postępy w realizacji tej inwestycji pyta. Szanowna Pani 

Marszałek realizacja inwestycji  wartej 5.5 mln złoty ( taka kwotę podaliście Państwo  

w Newsletterze z dnia 10 stycznia 2023 )przez okres  3 lat to mistrzostwo !!!! i 

przeciąga się tę inwestycje o kolejny!!!! Informowanie , że wkrótce zostanie oddana   

to o tym już pisane było kilkakrotnie ! Wkrótce – to kiedy? Pani Marszałek  proponuję  

udzielać rzetelnej  informacji . A zatem kolejny raz pytam : 

1. Jaki termin  będzie tym , w którym inwestycja będzie oddana dla młodzieży ? 

2. Czy pojawi się ze strony inwestora zwyczajne przepraszam kierowane do 

społeczności Słubic za tak długi i niezrozumiały proces inwestycyjny? 

3.  Cytuję  ( newsletter z 10  stycznia 2023 r)” „Prace przy budowie hali postępują 
i mają się ku końcowi. Jeśli wszystko pójdzie zgodnie z planem, to uczniowie 
będą mogli już z niej korzystać od nowego roku szkolnego” – czy to żart ? 
piszecie Państwo  cytuję „Hala sportowa w Słubicach już niemal gotowa. 
Wkrótce otwarcie”!!!!!  

 
 
                                                                              Z poważaniem, 
                                                                              Radna Aleksandra Mrozek 

 



Pani
Aleksandra Mrozek
Radna Województwa Lubuskiego

Szanowna Pani Radna,

odpowiadając na Pani zapytanie z dnia 12 stycznia 2023 r. w sprawie budowy 

nowej hali sportowej w Słubicach realizowanej przy wsparciu finansowym 

Województwa Lubuskiego, informuję iż:

1. Głównym inwestorem budowy sali sportowej w Słubicach jest Powiat Słubicki i to 

on odpowiada za termin realizacji całości zadania oraz kontaktuje się 

z wykonawcami oraz mieszkańcami i społecznością Słubic. UMWL dofinansował 

jedynie pewien etap budowy, który został rozliczony należycie i w terminie. 

2. UMWL nie jest realizatorem zadania, dlatego też nie pozostaje w żadnej 

zależności z inwestorem czy wykonawcą, poza prawidłowym rozliczeniem dotacji 

- co miało miejsce.

3. Wszelkie informacje zawarte w Aktualności, zamieszczonej na stronie 

internetowej UMWL, w Newsletterze w dniu 10 stycznia 2023 r. – pochodzą 

z Powiatu Słubickiego. UMWL nie posiada żadnych dodatkowych informacji, 

które wybiegają ponad te, o których mowa w przytoczonym wcześniej artykule.

 Zielona Góra, 19 stycznia 2023 r. 

Z poważaniem

z up. Marszałka Województwa

Mirosław Glaz
Dyrektor Departamentu

Departament Infrastruktury Społecznej 

[podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym]


